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Abstract (en)
A propellant for gas generators, in particular for life-saving systems, contains one or more tetrazole derivative(s) or one or more compounds from
each of the groups A) cyanic acid derivatives and salts thereof, B) triazine and triazine derivatives, C) urea, salts thereof, derivatives thereof and
their salts, it also being possible for the said compounds to be present as mixtures, and an oxidising agent from the group comprising the nitrates
of ammonium, sodium, potassium, magnesium, calcium and iron and/or peroxides of zinc, calcium, strontium or magnesium, it being possible for
further gas-generating components, coolants, reducing agents, catalysts and/or porosity generators to have been added.

Abstract (de)
Ein Treibmittel für Gasgeneratoren, insbesondere für Lebensrettungssysteme, enthält ein oder mehrere Tetrazolderivat(e) oder jeweils ein oder
mehrere Verbindungen aus den Gruppen A) Cyansäurederivate und deren Salze, B) Triazin und Triazinderivate, C) Harnstoff, dessen Salze,
Derivate und Abkömmlinge und deren Salze wobei die genannten Verbindungen auch als Mischungen vorliegen können und ein Oxidationsmittel
aus der Gruppe der Nitrate von Ammonium, Natrium, Kalium, Magnesium, Calcium und Eisen und/oder Peroxide von Zink, Calcium, Strontium oder
Magnesium, wobei weitere gaserzeugende Komponenten, Kühlmittel, Reduktionsmittel, Katalysatoren und/oder Porositätserzeuger zugesetzt sein
können.
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